
Sindal Skolecenter 
Skolebestyrelsesmøde - REFERAT 

Dato: Torsdag d. 29. oktober 2020 kl. 17.00-19.00         Sted: Virtuelt over teams 
Deltagere udover bestyrelsen:    Mødeleder: Anette. Afbud: Maria, Britt, Peter, Mia 

 Emne  Ansvar

-lig 

Hvad skal vi udrette?  

Orientering/drøftelse/beslutning? 

Forberedelse 

til punktet 

Proces 

 

Tid Referat 

Hvem gør hvad hvornår? 

1 Generelle 

orienteringer fra 

Lars 

Lars   Orientering 20 

min 

Orientering om, at Thomas Søgaard Sørensen pr. 1/1 er ansat i Sindal 
som lærer. 
 
Ledelsen er i gang med at kigge ind i budget 2021. Underskuddet i 2020 
ser ud til at blive noget mindre end tidligere forventet. Det ser mere lyst 
ud i 2021.  
 
Lærerpraktikanter er startet i mandags.  

2  Covid-19 status ifht. 

retningslinjer og 

restriktioner 

Lars Lars orienterer om seneste nyt vedr. 

retningslinjer og restriktioner. Evt. nyt 

fra krisestaben. 

 Orientering 20 

min 

Lars orienterede om aktuel status og om den skrivelse, der er udsendt til 
alle medarbejdere.  
 
 

3 Princip for 

klassedannelse 

(Bilag vedlagt) 

Lars Lederteamet har udarbejdet et forslag 

til revideret princip for klassedannelse, 

som både dækker klassedannelsen i 0. 

klasse og 7. årgang. 

MED-udvalget har også drøftet det. 

Bestyrelsen drøfter forslaget med 

henblik på beslutning. 

Læs forslaget Drøftelse og 

evt. beslutning 

20 

min 

Tidligere har der været et særskilt princip for klassedannelse til hhv. 0. 

klasse og 7. klasse.  

Lederteamet har sammenskrevet udkast til princip på baggrund af 

drøftelser i bestyrelsen. MED-udvalget tog det til efterretning i mandags 

på MED-udvalgsmøde. 

 

Bestyrelsen bakker op om princippet, som Lars sørger for at få lagt på 

hjemmesiden inden længe.  



Sindal Skolecenter 
4 Dialogmøde 9. 

november med BFU-

udvalget 

(dagsorden samt 

hjemmeopgave 

vedlagt) 

Anette 

og Lars 

Anette deltager i dialogmødet 9. 

november. 

Vi drøfter, om der er en mere, der har 

lyst til at deltage. 

Ifht. partnerskabet om at tale 

folkeskolen op drøfter vi forslag til 

emner.  

Lars mødes derudover med Anette og 

evt. anden forældrevalgt repræsentant 

forud for mødet mhp. at komme med 

input. 

Læs 

invitationen 

til 

dialogmødet 

og 

forberedelses

-opgaven 

Drøftelse 45 

min 

Anette deltager sammen med enten Anton eller Charlotte. 

Bestyrelsen giver udtryk for, at der er mange gode fortællinger på alle 3 

skoler. Skolernes facebook-sider illustrerer nogle disse rigtigt godt.  

 

Den gode fortælling, som Anette tager med til dialogmødet, bliver 

projektet med EUC Nord holdet. Lars og Anette drøfter det inden mødet.  

 

5 Evt. Alle    15   Der blev stillet spørgsmål til rygepolitikken.  

 

 


